

《英格兰队绝杀荷兰挺进欧洲杯决赛，阿黛尔现场狂欢！》

欧洲杯半决赛，英格兰队燃爆全场，绝杀荷兰挺进欧洲杯决赛!奥利·沃特金斯伤停补时上演神来之笔，逆天角度一剑封喉，逆转乾坤!

虽然开场被荷兰闪电破门，但凯恩点球迅速扳平，展现队长担当。下半场荷兰猛攻不止，英格兰顶住压力，终在终场前绝杀，让在场球迷嗨翻天!



01

England are through to the final of Euro 2024 where they will meet Spain after a dramatic last minute win over Netherlands.

英格兰队惊险晋级2024年欧洲杯决赛，他们在比赛最后一分钟戏剧性地击败了荷兰队，接下来将在决赛中迎战西班牙队。

Ollie Watkins, a late substitute for skipper Harry Kane, struck a sensational winner in injury-time, receiving the ball from Cole Palmer, twisting his marker and firing beyond

Bart Verbruggen from an improbable angle.

队长哈里·凯恩的替补奥利·沃特金斯在伤停补时阶段打入一记惊世骇俗的绝杀球，他接到科尔·帕尔默传球，摆脱防守球员后，以一个几乎不可能的角度射门，皮球越过巴特·费尔布吕根飞入球门。

England had earlier fallen behind to Xavi Simons explosive early goal after he had robbed Declan Rice in midfield after just six minutes on the clock in Dortmund.

此前，在比赛刚进行到第6分钟时，英格兰队在多特蒙德球场便以0-1落后于哈维·西蒙斯的精彩进球，后者在中场抢断德克兰·赖斯后成功破门。

Kane drew England level with a quick response from the penalty spot after he had been adjudged to have impeded by Denzel Dumfries.

随后，凯恩在点球点迅速扳平比分，此前他被判阻挡了丹泽尔·邓弗里斯的进攻。

The decision to award the Three Lions a spot-kick was met with disbelief by the Dutch, with replays seemingly showing the Inter Milan star making minimal contact with the England captain as he went to clear the ball.

对于判给三狮军团点球的决定，荷兰队感到难以置信，回放视频似乎显示国际米兰球星在解围时与英格兰队长仅有轻微接触。

Gareth Southgate's men were made to suffer for large periods of the second half as the Dutch went close on several occasions to taking the lead.

下半场的大部分时间里，加雷斯·索斯盖特的球队都备受煎熬，荷兰队多次险些取得领先。

But it was England, who have now fallen behind in all three of their knockout games at Euro 2024, who clinched it in the dying embers to send the millions watching back home into pandemonium.

但英格兰队(在2024年欧洲杯的淘汰赛中三场皆先失球)在比赛即将结束时锁定胜局，让数百万在家观看比赛的球迷陷入狂欢。

England's shot at glory against Spain, who booked their place in the final with their own comeback win vs France, will take place this Sunday at the Olympiastadion.

英格兰队与西班牙队的荣耀之战将于本周日在奥林匹克体育场进行，西班牙队凭借自己的反击战胜法国队，成功晋级决赛。

02

台上，英格兰队顶住压力，上演场前绝杀，台下，阿黛尔作为英格兰队的超级粉丝，亲临现场感受了这波澜壮阔的一刻。

她坐在观众席中，身着醒目的服装，金色珠宝在灯光下闪耀，与现场的氛围完美融合。当奥利·沃特金斯打入那记绝杀球时，阿黛尔瞬间从座位上蹦起，双手紧握成拳，欢呼雀跃。



Football is coming home and Adele was there to cheer on England triumphed in the Euro 2024 semi-final.

足球即将“回家”，阿黛尔现身现场为英格兰队在2024年欧洲杯半决赛中的胜利欢呼助威。

The Hello hitmaker appeared nervous as she watched Gareth Southgate's squad take on the Netherlands in Dortmund, Germany on Wednesday night (July 10).

这位《Hello》的创作者在观看7月10日(周三)晚上加雷斯·索斯盖特率领的球队在德国多特蒙德对阵荷兰队的比赛时显得有些紧张。

But she left the stadium with plenty to celebrate as they secured the win and made it to the final, where they ' ll face off against Spain.

但随着他们取得胜利并晋级决赛，将与西班牙队一决高下，她离开球场时有很多值得庆祝的事情。

Throughout the tense game, the Grammy winner was glued to the action on the pitch, her face summing up how the nation felt, watching with bated breath and hoping for victory.

在这场紧张激烈的比赛中，这位格莱美奖得主全神贯注地注视着球场上的每一个动作，她的表情反映了整个国家的感受，屏息凝视，期待着胜利。

At points, the Rolling in the Deep singer stood from her seat to get a better view of the on-pitch happenings, eyes wide and palms clasped together.

有时，这位《Rolling in the Deep》的演唱者会站起来以获得更好的视野，眼睛睁得大大的，双手紧握在一起。

The star was joined by a friend and occasionally had a drink in hand, plus a fan in the other to keep cool.

这位明星与一位朋友同行，偶尔还会拿着饮料和扇子来保持凉爽。

Still looking as glam as ever, the mum-of-one kept it casual in a white tee and structured black blazer, but accessorised with statement gold jewellery.

这位单亲妈妈一如既往地光彩照人，身穿白色T恤和剪裁得体的黑色西装外套，看起来十分随意，但搭配的华丽金色珠宝却十分抢眼。

She wore her blonde locks in her typical bouncy style and, of course, her signature eyeliner and matte nude lip.

她留着典型的弹性金发，当然，还有她标志性的眼线和哑光裸色唇膏。

In a video shared after England ' s win, the powerhouse vocalist was captured cheering and beaming with pride after Ollie Watkins ' 90th-minute goal, which sealed the team ' s fate.

在英国队获胜后分享的一段视频中，这位实力歌手在奥利·沃特金斯第90分钟的进球后欢呼雀跃，脸上洋溢着自豪之情，这一进球决定了球队的命运。

Posted to Instagram by Rio Ferdinand, the clip shows Adele sitting in front of the

football icon, whose caption read: ‘ WHAT A GOAL… WATKINS!!! Get in there @england ’,

这段视频由里奥·费迪南德发布在Instagram上，视频中阿黛尔坐在足球传奇人物面前，配文写道：“多棒的进球啊……沃特金斯!!!加油，英格兰队”。

重点词汇：

EURO 2024：2024年欧洲杯

skipper：队长

injury-time：伤停补时

marker：防守球员

drew level：扳平比分

penalty spot：点球点

glue to：使(目光、注意力等)固定在…上

eyeliner：眼线

knockout games：淘汰赛

clinched：锁定胜局

dying embers：即将熄灭的余烬(比喻比赛即将结束)

pandemonium：混乱、狂欢

shot at glory：夺冠机会

comeback win：逆转获胜

football is coming home：足球即将“回家”(英国足球迷的口号)